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АННОТАЦИЯ 
 

Магистерская диссертация посвящена вопросам современного 
состояния внешнеторгового сотрудничества Беларуси и Китая и перспектив 
развития. В работе изучены  теоретические основы развития внешнеторгового 
сотрудничества стран. В магистерской диссертации проведен анализ 
динамики и структуры развития внешнеторгового сотрудничества Беларуси и 
Китая, а также выявленные проблемы в данной сфере. В результате 
исследования предложены пути повышения эффективности внешнеторгового 
сотрудничества Беларуси и Китая, дано их экономическое обоснование. 

 
 

ABSTRACT 
 

The master's thesis is devoted to the issues of the current state of foreign trade 
cooperation between Belarus and China and development prospects. The paper 
studies the theoretical foundations for the development of foreign trade cooperation 
between countries. The master's thesis analyzes the dynamics and structure of the 
development of foreign trade cooperation between Belarus and China, as well as the 
identified problems in this area. As a result of the study, ways to increase the 
efficiency of foreign trade cooperation between Belarus and China are proposed, and 
their economic justification is given. 

 


